
Ook Vlaams parlementsleden kregen bonus 
bovenop wettelijk pensioen: “Ik heb het gehad 
met de krokodillentranen”, reageert Jos D’Haese

Artikel van Corneel Vanfleteren

Na het pensioenschandaal in het federaal parlement blijkt nu dat ook parlementsleden in het 
Vlaams parlement een bonus van 20 procent kregen bovenop hun wettelijk pensioen. Business 
AM sprak met Jos D’Haese van PVDA die de kwestie aan de kaak stelde.
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Beluister hier het volledige interview met Jos D’Haese:

Het plafond-Wijninckx heeft vastgelegd dat het wettelijk pensioen maximaal 78.000 euro bruto 
mag bedragen. Door een achterpoortje in de wet blijkt nu dat ook Vlaams parlementsleden 
zichzelf een bonus van 20 procent bovenop dat pensioen uitkeerden. Oud-parlementsvoorzitter 
Jan Peumans (N-VA) had nochtans eerder beweerd dat dit nooit was gebeurd.

• D’Haese reageert verbolgen: “Iedere keer als je denkt dat je het laatste hoofdstuk van
de graaipolitiek in België gehad hebt, dan komt er nog een nieuw bij. Ik denk dat het 
tijd is om daar echt paal en perk aan te stellen, om echt de beerput tot de bodem 
leeg te scheppen. Daarom vragen we met de PVDA voor een onderzoekscommissie in
dekamer”

• “Parlementsleden zijn de enige mensen in dit land die over hun eigen loon en hun 
eigen pensioen kunnen beslissen. Wij willen dat zij een gewoon statuut krijgen van 
werknemer, gewoon een sociale bijdrage betalen zodat iedereen een gewoon 
pensioen krijgt.”
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• “Ik mag hopen dat men eindelijk gaat instemmen met de totale openheid hierover. 
Het is nu wel tijd dat alles boven water komt en ik hoop echt dat er steun is in de 
Kamer om die onderzoekscommissie op te richten. Om het weg te krijgen uit die 
achterkamers en om het eindelijk in de openheid allemaal te bespreken”, zegt 
D’Haese.

Krokodillentranen

• “Ik heb het een beetje gehad met de krokodillentranen dat men hier niets van wist. 
Men heeft het allemaal mee goedgekeurd. Die pensioenen worden beheerd door 
vzw’s, pensioenkassen van de verschillende parlementen en wie bestuurt die vzw’s? 
Dat zijn de parlementsleden zelf, van alle partijen, van links tot rechts.”

• “Mensen die meer pensioen krijgen dan het absolute maximumplafond moeten dat 
ook effectief terugbetalen. Als parlementsleden zeggen dat mensen langer moeten 
werken en nog besparen op de verhoging van het minimumpensioen, dan kan je 
jezelf niet 20 procent meer toekennen”, concludeert D’Haese.
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